

ما وراء قاعة الدراسة

BEYOND THE
CLASSROOM

newsletter

Dear colleagues,

الزملاء الأعزاء،

Welcome back! We hope your summer break was refreshing and energizing.

عودًا حميدًا! نرجو أن تكونوا قد استمتعتم بعطلة مريحة ومفعمة بالحياة والنشاط.

As we kick off the new academic year, Qatar Foundation schools are excited to welcome you once again. We're looking forward to a year filled with new experiences, friendships, and achievements, as we continue our shared journey towards excellence and dedication.

ونحن نستقبل العام الأكاديمي الجديد، تشرع مدارس مؤسسة قطر بفتح أبوابها لاحتضانكم من جديد، لننطلق معًا في رحلة تعليمية ثرية بالتجارب، عامرة بالصدقات، ومثمرة بالإنجازات، مجددين العزم على مواصلة مسيرة العطاء والتميز.

Warm regards,
The Pre-University EduNation Team

مع تحيات،
فريق عمل نشرة أخبار مجتمع التعليم

تقويم فعاليات التعليم ما قبل الجامعي PUE Events Calendar 2025

اضغط هنا لعرض تقويم فعاليات التعليم ما قبل الجامعي لهذا العام، الذي يعكس مبادراتنا الرئيسية المقبلة.

[Click here](#) to view the PUE Events Calendar for this year, which showcases all our major upcoming initiatives.



تسليط الضوء على التعليم ما قبل الجامعي

PUE Spotlight

فرصة المشاركة في تشكيل المستقبل!

شارك أحد أبرز برامج الابتكار الشبابي في العالم مناهجه الإرشادية المتخصصة مع شباب قطر الطموحين من رواد التغيير، وذلك من خلال جلسة خاصة استضافها برنامج الموهوبين والتميزين في التعليم ما قبل الجامعي بمؤسسة قطر.

Be part of shaping the future!

One of the world's leading innovation programs for young people has brought its expert mentoring insights and techniques for aspiring change-makers to the youth of Qatar – through a special session organized by Qatar Foundation's Pre-University Education Gifted & Talented Program.

برنامج الجسر الأكاديمي يوقع ثلاث شراكات استراتيجية!

شارك برنامج الجسر الأكاديمي، أحد برامج التعليم ما قبل الجامعي في مؤسسة قطر، في مؤتمر ومعرض نافسا 2025، الحدث السنوي الأبرز في مجال التعليم والتبادل الدولي، والذي عُقد في مدينة سان دييغو، كاليفورنيا، بالولايات المتحدة الأمريكية.

ABP signed three strategic partnerships!

The Academic Bridge Program, part of Pre-University Education (PUE), participated in the NAFSA 2025 Annual Conference and Expo for International Education, held in San Diego, California, USA.

المخيم الصيفي لبرنامج لكل القدرات!

اختتم برنامج لكل القدرات، التابع للتعليم ما قبل الجامعي في مؤسسة قطر، فعاليات مخيمه الصيفي المخصص للأشخاص ذوي الإعاقة.

Ability Friendly Summer Camp!

The Ability Friendly Program under Pre-University Education (PUE) successfully concluded its summer camp designed to support people with disabilities.

برنامج مخيمنا!

اختتم التعليم ما قبل الجامعي فعاليات النسخة الصيفية من برنامج مخيمنا، الذي استقطب أكثر من 600 طالب وطالبة من مدارس المؤسسة ومن مدارس مختلفة في أنحاء الدولة، في تجربة ثرية جمعت بين التعليم والتفاعل والترفيه.

Mukhayyamna program!

PUE has concluded the summer edition of its Mukhayyamna program, which brought together over 600 students from both QF schools and various schools across the country. The enriching experience, combined learning, interaction, and entertainment.

WELCOME
TO TKS—

THIS ISN'T SCHOOL.
IT'S A LAUNCHPAD.

A real-world innovation
program where teens work
with emerging tech, solve
global problems, and
connect with ambitious
students worldwide.

